
PROTOKÓŁ NR 17/08 
 POSIEDZENIA KOMISJI SAMORZ ĄDU TERYTORIALNEGO 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO  
W DNIU 29.08.2008 ROKU 

 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10 i trwały do 11.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji i osoby zaproszone zgodnie z listami 
obecności stanowiącymi załączniki nr 1  i 2  do protokołu. 

 
Obrady Komisji prowadziła Przewodnicz ąca Komisji- Agnieszka Szl ęk 
Przewodnicząca rozpoczęła obrady pierwsze po wakacyjnej przerwie ,odczytała 
porządek obrad przesłany przy zaproszeniu i zapytała radnych , czy zgłaszają uwagi 
i wnioski. 
Radni uwag nie zgłosili i jednogłośnie przyjęli do realizacji porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 

1.Przyjęcie informacji pt. „Organizacja Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Świętokrzyskiego w Kielcach w związku z nowymi zadaniami wynikającymi ze zmian 
ustawowych”. 

2. Przyjęcie stanowiska w sprawie konferencji nt. potrzeby sporządzania planów 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów gmin. 

3.Przyjęcie wniosku dotyczącego wprowadzenia do tematyki jednej  
z najbliŜszych sesji Sejmiku zagadnień związanych z zakresem bezpieczeństwa 
publicznego. 

4.Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2008roku. 
 
5.Sprawy róŜne. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad1.  
Przyjęcie informacji pt. „Organizacja Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Świętokrzyskiego w Kielcach w związku z nowymi zadaniami wynikającymi ze zmian 
ustawowych”. (zał. 6) 
 
Zastępca Dyrektora Departamentu  Organizacyjno-Administr acyjnego- Maryla 
Rzeczycka poinformowała, Ŝe w Urzędzie Marszałkowskim wzrasta liczba 
zatrudnionych dlatego naleŜy poprawić warunki i  potrzeba stworzyć nowe 
stanowiska pracy. Głównie rosną fundusze strukturalne ,na początku roku 2 kwietnia 
wraz ze zmianą regulaminu organizacyjnego powstały nowe  oddziały strukturalne. 
Prowadzone są rozmowy  
z Wojewodą , aby przekazał na własność Urzędowi Marszałkowskiemu budynek 



mieszczący  się przy ulicy Paderewskiego, jednak ciągle nie moŜna dojść do 
porozumienia. 

Zastępca Przewodnicz ącego  Komisji   Mieczysław G ębski  zapytał czy została 
podjęta decyzja budowy nowego skrzydła urzędu w pomieszczeniu dawnej Biblioteki 
i czy pomieszczenie po czytelni przeznaczyć na archiwum Urzędu? 

 
Zastępca Dyrektora Departamentu  Organizacyjno-Administr acyjnego- Maryla 
Rzeczycka  - trwają rozmowy z Urzędem Wojewódzkim o przekazanie działki na 
wybudowanie skrzydła po budynku  biblioteki.  Dyrektor przedstawiła koszty 
związane z wynajęciem budynków mieszczących się na ulicach: 

- Paderewskiego Urząd dzierŜawi 713m2 w tym bieŜących 492m2 co na miesiąc 
wynosi 15tyś + 519=2.225,00 co rocznie 242.700,00 

- Targowa 83m2 bieŜące 545m2  co na miesiąc stanowi19.396,00+12.250,00 = 
31.646 ,00 a rocznie 379.752 ,00. W sumie Urząd ponosi koszty w wysokości 
1.253.472,00 w ciągu roku. 

Najlepiej byłoby kupić działkę i wybudować budynek, który naleŜałby do Urzędu 
Marszałkowskiego. Taka działka znajduje się na ulicy Niskiej, ale moŜna wybudować 
na niej budynek tylko  z  pięcioma kondygnacjami, a nie  
z siedmioma. 

Przewodnicz ąca Komisji- Agnieszka Szl ęk zapytała czy komisja moŜe w jakiś 
sposób pomóc w rozwiązaniu tego problemu? 

Zastępca Dyrektora Departamentu Organizacyjno-Administra cyjnego- Maryla 
Rzeczycka - robimy wszystko, Ŝeby coś z tym zrobić. Radni oczywiście mogą 
pomóc. 

Janiszewski Lech Członek Zarz ądu Województwa - z perspektywy Zarządu 
przedsięwzięcie to kosztowałoby 100 mln zł , a z drugiej strony jak opuścimy ten 
biurowiec to pozostanie pusty i będzie afera, Ŝe się buduje za publiczne nowy , a tu 
się puste zostawi. 

Wywiązała się dyskusja w której Radni ustalili, Ŝe naleŜy napisać wniosek z 
poparciem o szybkie sfinalizowanie  tematu, komisja zobowiązuję Zarząd do 
wybudowania alternatywnego obiektu. Podsumowując Przewodnicząca stwierdziła, 
Ŝe nie jest to tylko miejsce pracy, ale teŜ nasza wizytówka i trzeba  
z tym coś zrobić.  

 

Ad2. 
Przyjęcie stanowiska w sprawie konferencji nt. potrzeby sporządzania planów 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów gmin. (zał. 5) 
 
Przewodnicząca sugeruje o wykreślenie tego tematu z punktu obrad. 



Radny dr Jerzy Sucha ński -  uwaŜa, Ŝe ludzie powinni wiedzieć jakie są zalety 
tworzenia planów, naleŜy zorganizować konferencje dla wójtów, burmistrzów 
 i wytłumaczyć tym, którzy nie są przekonani pozytywne cele tego planu , równieŜ 
naleŜy wysłuchać ich obawy. 

Komisja zadecydowała, Ŝe złoŜy wniosek do Zarządu Województwa   
o zorganizowanie  konferencji dla potrzeb i barier przy sporządzaniu miejscowych 
planów  zagospodarowania. Celem jest pokazanie  przykładów tych miejscowości, 
które korzystały z tych planów. NaleŜy, równieŜ wysłuchać „tą drugą stronę” jakie są 
bariery, zalety, wady robienia takich planów. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Ad 3. 
Przyjęcie wniosku dotyczącego wprowadzenia do tematyki jednej  
z najbliŜszych sesji Sejmiku zagadnień związanych z zakresem bezpieczeństwa 
publicznego. (zał. 4) 
 
W tym punkcie poruszono problem numeru alarmowego 112. Wojewoda ma 
zorganizować centra zarządzania kryzysowego i chciałby Ŝebyśmy dostali aktualne  
informację  na ten temat. 

Przewodnicząca odczytała wniosek a komisja przyjęła go jednogłośnie. 

Ad 4  

W dyskusji ustalony ostateczny plan pracy komisji na II półrocze. (zał. 7) 

 

Protokół sporządziła: 

Daria Biskup-Kozik 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

      Agnieszka Szlęk 

 

 


